

「360° 全面享」积分回馈计划变更通知

尊敬的客户：

感谢一直以来对于渣打银行的支持与信赖！

为了更好地地区分管理我行现有的「360° 全面享」积分回馈计划以及信用卡积分计划，我行将于2015年7月1日起对现有的「360° 全面享」积分回馈计划进行调整，以一系列专属定制礼遇替代「360° 全面享」积分回馈计划，以实现更好地为客户提供差异化服务。

您可继续累积积分至2015年6月30日（含该日），从2015年7月1日（含该日）起不再累积积分。

您此前所累积的积分在有效期内仍可继续兑换使用，当年累积的积分有效期至次年 12 月 31 日。例如，2014 年获得的积分有效期至 2015 年 12 月 31 日，2015 年获得的积分有效期至 2016 年 12 月 31 日。您之前所累积的积分，可以在有效期内按以下方式使用积分：

1. 兑换礼品
2. 公益捐赠
3. 如您持有渣打银行信用卡，可在积分有效期内致电我行 24 小时客户服务热线 400 8888 083，将积分一次性转至「360° 全面享」信用卡积分回馈计划中，积分有效期维持不变。

如需查询积分

- 请查看您最近的综合月结单；或
- 联系您的客户经理；或
- 致电24小时客户服务热线400 8888 083

如需使用积分进行礼品兑换或公益捐赠

- 您可在线申请<http://www.sc.com/cn/point-reward/zh/>；或
- 联系您的客户经理；或
- 致电24小时客户服务热线400 8888 083

若您持有渣打银行信用卡，您可以继续享受「360° 全面享」信用卡积分回馈计划。

您可在网页<http://www.sc.com/cn/point-reward/zh/>上查阅「360° 全面享」积分回馈计划的最新条款与细则。如您有任何疑问，欢迎致电我行24小时客户服务热线400 8888 083。

再次感谢您对渣打银行的支持！我们将继续竭诚为您提供优质服务！

渣打银行（中国）有限公司
2015年6月

* 如中英文不一致，请以中文为准

Notification for Adjustment of 「360° Rewards」 Programme

Thank you for choosing Standard Chartered as your financial partner.

To better manage and differentiate the Bank's 「360° Rewards」 program and the credit card rewards programme, we will be revamping the existing 「360° Rewards」 program effective from 1st July 2015. Instead of rewarding you with bonus points, we will be offering you a series of well-chosen privileges, covering both your financial and lifestyle needs.

In the booklet enclosed, you may check out the latest privileges that we have prepared for you.

You are still entitled to 「360° rewards」 programme till 30 June 2015. Starting from 1st July 2015, we will not be offering 「360° rewards」 bonus points any more.

The points accumulated in your account will still be valid for redemption. Points accumulated in 2014 will be valid till 31 December 2015. Points accumulated in 2015 will be valid till 31 December 2016.

For your accumulated points, you may:

1. Redeem gifts
2. Donate to charity activities
3. Transfer to the credit card rewards programme within the point validity, if you are our credit card holder. You may contact our 24-hour service hotline 400 8888 083 for points transfer to credit card.

For point balance enquiry, please

- Check your latest monthly e-statement
- Contact your Relationship Manager
- Call our 24 hour service hotline 400 8888 083

For point redemption,

- Log in to our website <http://www.sc.com/cn/point-reward/en/get-gifts.html>
- Contact your Relationship Manager
- Call our 24 hour service hotline 400 8888 083

If you are our credit card holder, you are still entitled to the 「360° Credit Card Rewards」 programme.

Please log in to <http://www.sc.com/cn/point-reward/en/tandc.html> to check out the detailed terms and conditions for 「360° Rewards」 program. Should you have any queries, please call our 24-hour service hotline 400 8888 083.

Thank you once again for being our valued client and we will continue to provide you with quality service at any time.

Standard Chartered Bank (China) Limited
Jun 2015

* If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail for all purposes.